2024年高考英语作文终极预测汇编之通知类(10篇)

- 一. 书面表达(共10小题)
- 1. 假定你是学生会主席,为推动两岸互动和心灵沟通,你校将于5月18日举办一次"两岸一家亲"英文演讲比赛,请你以学生会名义发布一则通知,具体内容如下:
 - (1) 演讲的目的;
 - (2) 演讲的具体安排;
 - (3) 演讲的主要内容及注意事项。

注意:

- (1) 词数 80 左右;
- (2) 可以适当增加细节,以使行文连贯。

Notice

Dear schoolmates,

Student Union

- 2. 3 月 12 日是一年一度的植树节。学校拟组织全体学生参加"我给家乡添抹绿"的植树活动。请以学生会的名义用英文拟一则通知。内容包括:
 - (1)活动目的;
 - (2) 活动安排;
 - (3) 注意事项。

注意:

- (1) 词数应为80左右;
- (2) 可适当增加细节,以使行文连贯。

Notice

- 3. 假定你是学生会主席李华。元宵将至,为了向在校留学生展示中国的传统节日一元宵节(Lantern Festival),你校将举办一场以"我和元宵节"为主题的摄影作品展览,现面向全体学生征集作品。请你用英语写一则通知,内容包括:
 - (1)活动的目的;
 - (2) 活动的要求;

师书邦(江苏题库)www.shishubang.com 教师备课和学生学习的资源平台!	
(3)表达期待。	
沙 立	

注意:

- (1) 写作词数应为80左右;
- (2) 请按如下格式在相应位置作答。

Notice

4. 假定你是校学生会主席李华。学校艺术俱乐部将举办手工创意大赛。请你写一则大赛通知张贴到校国际部。

内容包括:

- (1) 作品要求;
- (2) 作品提交的截止日期和地点。

参考词汇: 手工创意大赛 handicraft competition

注意:

- (1) 词数 80 左右;
- (2) 可以适当增加细节,以使行文连贯。

Notice

the Student Union

- 5. 为了迎接世界环境日(World Environment Day)的到来,校英语报 Pioneer 计划举办一场主题为"节约水资源,保护水环境"的作文比赛。请你写一则活动通知,内容包括:
 - (1) 介绍活动目的;
 - (2) 说明参赛要求。

注意:

- (1) 写作词数 80 左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。
- 6. 你校计划举办主题为"极简电子产品生活方式—A lifestyle of digital minimalism"的英语作文比赛,请你写一则通知,内容包括:
 - (1) 介绍比赛目的;
 - (2) 说明参赛要求。

注意:

- (1) 写作词数应为80个左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

Welcome to Join the English Writing Competition

- 7. 假定你校英语演讲社团确定了4月份活动安排,请你写一则通知,号召同学们踊跃参加。内容包括:
 - (1) 活动安排: 比赛和讲座等;
 - (2) 时间和地点;
 - (3) 欢迎参加。

注意:

- (1) 写作词数应为80个左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

Best Happenings in April

- 8. 4月1日是"国际爱鸟日", 你校学生会本周将组织学生进行户外观鸟活动。请写一则英文通知,请你校外国交换生参与。内容包括:
 - (1) 活动简介;
 - (2) 注意事项。

注意:

- (1) 写作词数应为80左右;
- (2) 请按如下格式在答题纸的相应位置作答。

Notice

Student Union

- 9. 假定你是校学生会主席李华,为了提高学生安全意识,学校决定于下周一开展紧急疏散演练。请你用英语写一份活动通知,告知学校的留学生,内容包括:
 - (1)参加人员、时间、路线;
 - (2) 注意事项。

注意:

- (1) 写作词数应为80左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

参考词汇:	紧急疏散演练	urgent evacuation	drill

the Students' Union

- 10. 假定你是校学生会主席李华,你校学生会计划举办一场主题为"国际青少年生活"的摄影展,向学生们展示不同国家的青少年的风采。请你写一则通知发布在校英语网站上,内容包括:
 - (1)活动的时间和地点;
 - (2)活动的内容;
 - (3) 期待参与。

注意:

- (1) 写作词数应为80左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

Notice

The Student Union

2024年高考英语作文终极预测汇编之通知类(10篇)

参考答案与试题解析

一. 书面表达(共10小题)

- 1. 假定你是学生会主席,为推动两岸互动和心灵沟通,你校将于5月18日举办一次"两岸一家亲"英文演讲比赛,请你以学生会名义发布一则通知,具体内容如下:
 - (1) 演讲的目的;
 - (2) 演讲的具体安排;
 - (3) 演讲的主要内容及注意事项。

注意:

- (1) 词数 80 左右;
- (2) 可以适当增加细节,以使行文连贯。

Notice

Dear schoolmates,

Student Union

【考点】通知类; 提纲作文; 校园文明与安全.

【答案】

Notice

Dear schoolmates,

We are pleased to announce that our school will host a "Cross - Strait Unity" English Speech Contest on May 18th. This event aims to promote cross - strait interaction and strengthen mutual understanding. The contest will begin at 2 pm in the auditorium, and all interested students are welcome to participate.

Speeches should focus on topics that highlight the importance of unity between Taiwan and the Mainland, cultural exchange, and personal experiences. Please ensure that your speeches are in English, concise, and insightful. We encourage all participants to prepare thoroughly and arrive early.

Looking forward to your active participation in this meaningful event!

Student Union

【分析】高分句型一: We are pleased to announce that our school will host a "Cross - Strait Unity" English

Speech Contest on May 18th.

翻译: 我们很高兴地宣布, 我校将于5月18日举办"两岸一家亲"英语演讲比赛。

分析:本句运用了 that 引导的宾语从句。

高分句型二: Please ensure that your speeches are in English, concise, and insightful.

翻译:请确保你的演讲是英语,简洁,有见地。

分析:本句运用了that 引导的宾语从句。

【解答】

Notice

Dear schoolmates,

We are pleased to announce that our school will host a "Cross - Strait Unity" English Speech Contest on May 18th. 【高分句型一】This event aims to promote cross - strait interaction and strengthen mutual understanding. (演讲的目的)The contest will begin at 2 pm in the auditorium,and all interested students are welcome to participate. (演讲的具体安排)

Speeches should focus on topics that highlight the importance of unity between Taiwan and the Mainland, cultural exchange, and personal experiences. Please ensure that your speeches are in English, concise, and insightful. 【高分句型二】We encourage all participants to prepare thoroughly and arrive early. (演讲的主要内容及注意事项)

Looking forward to your active participation in this meaningful event! (表达期盼)

Student Union

【点评】写作步骤:

第一步: 审题,确定体裁格式、主体时态、中心人称和内容要点,避免填表式或履历表式表达。

第二步: 拟定提纲; 叙述得体, 布局谋篇; 巧妙过渡, 完美结尾。

第三步: 遣词造句, 套用句型, 上下衔接, 地道表达, 行文成篇。

- 2. 3 月 12 日是一年一度的植树节。学校拟组织全体学生参加"我给家乡添抹绿"的植树活动。请以学生会的名义用英文拟一则通知。内容包括:
 - (1)活动目的;
 - (2) 活动安排;
 - (3) 注意事项。

注意:

(1) 词数应为80左右;

(2) 可适当增加细节,以使行文连贯。

Notice

【考点】通知类; 提纲作文; 课外活动.

【答案】

Notice

March 12 is our Tree Planting Day. We have decided to go and plant trees that day. What we are supposed to do is that all the students in our school take part in the activity. Each class must take five or six basins to water the young trees. Others are to take spades to dig holes. We are going to gather on the school playground at seven on the morning of March 12, at which time we will take our school bus to the West Hill.

Please don't be late or absent. Thank you.

【分析】高分句型一: What we are supposed to do is that all the students in our school take part in the activity. 翻译: 我们应该做的是,我们学校所有的学生都参加活动。

分析:本句运用了 what 引导的主语从句和 that 引导的表语从句。

高分句型二: We are going to gather on the school playground at seven on the morning of March 12, at which time we will take our school bus to the West Hill.

翻译: 我们将于3月12日早上7点在学校操场集合,届时我们将乘坐校车前往西山。

分析:本句运用了"介词+which"引导的非限制性定语从句。

【解答】

Notice

March 12 is our Tree Planting Day.We have decided to go and plant trees that day.What we are supposed to do is that all the students in our school take part in the activity.【高分句型一】(活动目的)Each class must take five or six basins to water the young trees.Others are to take spades to dig holes.We are going to gather on the school playground at seven on the morning of March 12,at which time we will take our school bus to the West Hill.【高分句型二】(活动安排)

Please don't be late or absent. (注意事项) Thank you.

【点评】写作步骤:

第一步: 审题,确定体裁格式、主体时态、中心人称和内容要点,避免填表式或履历表式表达。

第二步: 拟定提纲; 叙述得体, 布局谋篇; 巧妙过渡, 完美结尾。

第三步: 遣词造句, 套用句型, 上下衔接, 地道表达, 行文成篇。

3. 假定你是学生会主席李华。元宵将至,为了向在校留学生展示中国的传统节日一元宵节(Lantern Festival),你校将举办一场以"我和元宵节"为主题的摄影作品展览,现面向全体学生征集作品。请你用英语写一则通知,内容包括:

- (1) 活动的目的;
- (2) 活动的要求;
- (3) 表达期待。

注意:

- (1) 写作词数应为80左右;
- (2) 请按如下格式在相应位置作答。

Notice

【考点】通知类; 提纲作文; 节假日活动.

【答案】

Notice

Lantern Festival, one of the most important traditional festivals of China, is drawing near. Thus, our school will hold a photography competition to show overseas students the celebrations of Lantern Festival from your points of view.

Through this activity, not only can you have a better understanding of our Chinese traditional festival, but you can also help foreign students know more about our precious cultures and ancient customs. Please send your photos to the appointed address before the start of school. And make sure they are clear and positive. All the selected works will be published on the school's website.

Please take an active part in the contest. Looking forward to your photography works.

The Students' Union

【分析】高分句型一: Through this activity, not only can you have a better understanding of our Chinese traditional festival, but you can also help foreign students know more about our precious cultures and ancient customs.

译文:通过这次活动,你不仅可以更好地了解我们中国的传统节日,还可以帮助外国学生更多地了解我们宝贵的文化和古老的习俗。

分析:这句话使用了 not only 置于句首,后面接部分倒装。

高分句型二: All the selected works will be published on the school's website.

译文: 所有入选作品将在学校网站上公布。

分析:这句话使用了过去分词 selected 作定语。

【解答】

Notice

Lantern Festival, one of the most important traditional festivals of China, is drawing near. Thus, our school will hold a photography competition to show overseas students the celebrations of Lantern Festival from your points of view. (活动的目的)

Through this activity, not only can you have a better understanding of our Chinese traditional festival, but you can also help foreign students know more about our precious cultures and ancient customs. 【高分句型一】 Please send your photos to the appointed address before the start of school. And make sure they are clear and positive. All the selected works will be published on the school's website. 【高分句型二】(活动的要求)

Please take an active part in the contest.Looking forward to your photography works. (表达期待)

The Students' Union

【点评】这是一篇提纲类作文。需要注意紧扣文章主题,给出的要点都需要包括,缺一不可。写作时注意准确运用时态,上下文意思连贯,符合逻辑关系,不能出现文章脱节问题。尽量使用自己熟悉的单词句式,同时也要注意使用高级词汇和高级句型使文章显得更有档次。同时注意要求的字数,不要太多也不要太少。

4. 假定你是校学生会主席李华。学校艺术俱乐部将举办手工创意大赛。请你写一则大赛通知张贴到校国际部。

内容包括:

- (1) 作品要求;
- (2) 作品提交的截止日期和地点。

参考词汇: 手工创意大赛 handicraft competition

注意:

- (1) 词数 80 左右;
- (2) 可以适当增加细节,以使行文连贯。

Notice

【考点】通知类: 提纲作文: 文娱与体育.

【答案】

Notice

In order to inspire students' creativity, our art club plans to hold a handicraft competition.

To participate, you are supposed to prepare your original craft work, which can either be a paper cutting or a wooden object. For viewers to get a good understanding of your work, you are expected to attach a note to your entry. All the entries shall be judged by a team of professionals. The winning entries will be exhibited at the school lecture hall for a week and the creators will be rewarded with a small gift. Please submit your work to the art club in person before February 15.

Don't hesitate to take part!Show your talent!

the Student Union

【分析】高分句型一: To participate, you are supposed to prepare your original craft work, which can either be a paper cutting or a wooden object.

译文: 要参加, 你应该准备你的原始工艺作品, 可以是剪纸, 也可以是木制物体。

分析:这句话使用了 which 引导的非限制性定语从句。

高分句型二: The winning entries will be exhibited at the school lecture hall for a week, whose creators will be rewarded with a small gift.

译文: 获奖作品将在学校演讲厅展出一周,创作者将获得一份小礼物。

分析:这句话使用了 whose 引导的非限制性定语从句。

【解答】

Notice

In order to inspire students' creativity,our art club plans to hold a handicraft competition. (活动目的)

To participate, you are supposed to prepare your original craft work, which can either be a paper cutting or a wooden object. 【高分句型一】For viewers to get a good understanding of your work, you are expected to attach a note to your entry. All the entries shall be judged by a team of professionals. The winning entries will be exhibited at the school lecture hall for a week, whose creators will be rewarded with a small gift. 【高分句型二】(作品要求)Please submit your work to the art club in person before February 15.(作品提交的截止日期和地点)

Don't hesitate to take part!Show your talent! (呼吁参加)

the Student Union

【点评】这是一篇提纲类作文。需要注意紧扣文章主题,给出的要点都需要包括,缺一不可。写作时注意准确运用时态,上下文意思连贯,符合逻辑关系,不能出现文章脱节问题。尽量使用自己熟悉的单词句式,同时也要注意使用高级词汇和高级句型使文章显得更有档次。同时注意要求的字数,不要太多也不要太少。

- 5. 为了迎接世界环境日(World Environment Day)的到来,校英语报 Pioneer 计划举办一场主题为"节约水资源,保护水环境"的作文比赛。请你写一则活动通知,内容包括:
 - (1) 介绍活动目的;
 - (2) 说明参赛要求。

注意:

- (1) 写作词数 80 左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

【考点】通知类; 提纲作文; 厉行节约.

【答案】

Notice

In order to celebrate the arrival of World Environment Day, Pioneer holds a writing competition themed "Saving Water Resources and Protecting Water Environment", which aims to raise awareness about the importance of saving water and protecting our water environment.

All students are welcome to participate in it. Each entry submitted must be original and no more than 500 words. The deadline for submission is May 5th, 2024. The winners of the competition will be announced in the next issue of the Pioneer, and will receive prizes for their efforts.

We hope that all students will take this opportunity to express their ideas and creativity, and to contribute to the protection of our water environment and the saving of water resources.

【分析】高分句型一: In order to celebrate the arrival of World Environment Day, Pioneer holds a writing competition themed "Saving Water Resources and Protecting Water Environment", which aims to raise awareness about the importance of saving water and protecting our water environment.

译文:为了庆祝世界环境日的到来,Pioneer举办了一场题为"节约水资源,保护水环境"的写作比赛,旨在提高人们对节约用水和保护水环境重要性的认识。

分析: 这句话使用了过去分词短语 themed "Saving Water Resources and Protecting Water Environment"作 定语,which 引导的非限制性定语从句。

高分句型二: We hope that all students will take this opportunity to express their ideas and creativity, and to

contribute to the protection of our water environment and the saving of water resources.

译文:我们希望所有学生都能借此机会表达他们的想法和创造力,为保护我们的水环境和节约水资源做出贡献。

分析:这句话使用了that 引导的宾语从句。

【解答】

Notice

In order to celebrate the arrival of World Environment Day, Pioneer holds a writing competition themed "Saving Water Resources and Protecting Water Environment", which aims to raise awareness about the importance of saving water and protecting our water environment. 【高分句型一】(介绍活动目的)

All students are welcome to participate in it.Each entry submitted must be original and no more than 500 words. The deadline for submission is May 5th, 2024. The winners of the competition will be announced in the next issue of the Pioneer, and will receive prizes for their efforts. (说明参赛要求)

We hope that all students will take this opportunity to express their ideas and creativity, and to contribute to the protection of our water environment and the saving of water resources. 【高分句型二】(希望)

【点评】这是一篇提纲类作文。需要注意紧扣文章主题,给出的要点都需要包括,缺一不可。写作时注意准确运用时态,上下文意思连贯,符合逻辑关系,不能出现文章脱节问题。尽量使用自己熟悉的单词句式,同时也要注意使用高级词汇和高级句型使文章显得更有档次。同时注意要求的字数,不要太多也不要太少。

- 6. 你校计划举办主题为"极简电子产品生活方式—A lifestyle of digital minimalism"的英语作文比赛,请你写一则通知,内容包括:
 - (1) 介绍比赛目的;
 - (2) 说明参赛要求。

注意:

- (1) 写作词数应为80个左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

Welcome to Join the English Writing Competition

【考点】通知类; 提纲作文; 科技生活.

【答案】

Welcome to Join the English Writing Competition

Attention all students,

We are thrilled to announce our upcoming English writing competition whose theme is "A lifestyle of digital minimalism". The purpose of this competition is to encourage students to explore the benefits of simplifying their electronic product usage and embracing a minimalist approach to technology.

Participants are required to write an essay discussing the concept of digital minimalism, its impact on daily life, and practical strategies for implementing it. Essays should be original, well - structured, and demonstrate a clear understanding of the theme.

We look forward to receiving your insightful contributions.

Best regards,

Li Hua

【分析】高分句型一: We are thrilled to announce our upcoming English writing competition whose theme is "A lifestyle of digital minimalism".

译文:我们很高兴地宣布我们即将举办的英语写作比赛,其主题是"数字极简主义的生活方式"。

分析:这句话使用了 whose 引导的限制性定语从句。

高分句型二: Participants are required to write an essay discussing the concept of digital minimalism, its impact on daily life, and practical strategies for implementing it.

译文:参与者被要求写一篇文章,讨论数字极简主义的概念、它对日常生活的影响以及实施它的实际策略。

分析: 这句话使用了现在分词短语 discussing the concept of digital minimalism, its impact on daily life, and practical strategies for implementing it 作定语修饰 an essay。

【解答】

Welcome to Join the English Writing Competition

Attention all students,

We are thrilled to announce our upcoming English writing competition whose theme is "A lifestyle of digital minimalism".【高分句型一】The purpose of this competition is to encourage students to explore the benefits of simplifying their electronic product usage and embracing a minimalist approach to technology. (介绍比赛目的)

Participants are required to write an essay discussing the concept of digital minimalism, its impact on daily

life, and practical strategies for implementing it. 【高分句型二】Essays should be original, well - structured, and demonstrate a clear understanding of the theme. (说明参赛要求)

We look forward to receiving your insightful contributions. (盼望)

Best regards,

Li Hua

【点评】这是一篇提纲类作文。需要注意紧扣文章主题,给出的要点都需要包括,缺一不可。写作时注意准确运用时态,上下文意思连贯,符合逻辑关系,不能出现文章脱节问题。尽量使用自己熟悉的单词句式,同时也要注意使用高级词汇和高级句型使文章显得更有档次。同时注意要求的字数,不要太多也不要太少。

- 7. 假定你校英语演讲社团确定了4月份活动安排,请你写一则通知,号召同学们踊跃参加。内容包括:
 - (1) 活动安排: 比赛和讲座等;
 - (2) 时间和地点;
 - (3) 欢迎参加。

注意:

- (1) 写作词数应为80个左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

Best Happenings in April

【考点】通知类; 提纲作文; 课外活动.

【答案】

Best Happenings in April

Exciting news from the English Speech Club!We are thrilled to announce our April events, featuring insightful lectures and competitions.

We will start at 10: 00 a.m.every Saturday in April in our school hall and each session will last two hours. For the first two weeks, two lectures which are concerning the appreciation of English poetry will be held. We will hold two speech competitions related to English poems.

Join us for an enriching experience that promises to enhance your English skills and cultivate you presentation abilities. Don't miss out!

English Speech Club

【分析】高分句型一: For the first two weeks, two lectures which are concerning the appreciation of English

poetry will be held.

翻译: 前两周将举办两场关于英语诗歌欣赏的讲座。

分析:本句运用了 which 引导的限制性定语从句。

高分句型二: Join us for an enriching experience that promises to enhance your English skills and cultivate you presentation abilities.

翻译:加入我们,为您提供丰富的经验,提高您的英语技能和培养您的表达能力。

分析:本句运用了that 引导的限制性定语从句。

【解答】

Best Happenings in April

Exciting news from the English Speech Club!We are thrilled to announce our April events,featuring insightful lectures and competitions.(活动安排)

We will start at 10: 00 a.m.every Saturday in April in our school hall and each session will last two hours.For the first two weeks,two lectures which are concerning the appreciation of English poetry will be held. 【高分句型一】We will hold two speech competitions related to English poems.(时间和地点)

Join us for an enriching experience that promises to enhance your English skills and cultivate you presentation abilities. 【高分句型二】Don't miss out!(欢迎参加)

English Speech Club

【点评】写作步骤:

第一步: 审题,确定体裁格式、主体时态、中心人称和内容要点,避免填表式或履历表式表达。

第二步: 拟定提纲; 叙述得体, 布局谋篇; 巧妙过渡, 完美结尾。

第三步: 遣词造句, 套用句型, 上下衔接, 地道表达, 行文成篇。

- 8. 4月1日是"国际爱鸟日", 你校学生会本周将组织学生进行户外观鸟活动。请写一则英文通知,请你校外国交换生参与。内容包括:
 - (1) 活动简介;
 - (2) 注意事项。

注意:

- (1) 写作词数应为80左右;
- (2) 请按如下格式在答题纸的相应位置作答。

Student Union

【考点】通知类; 提纲作文; 课外活动.

【答案】

Notice

As the International Bird Loving Day approaches, our school will hold an outdoor bird - watching activity this Sunday morning. As scheduled, the activity will begin at 8: 00 a.m. at the school lecture hall where the biology teacher will explain basic principles of scientific observation. Then, we'll walk to the forest park near our school where an experienced guide will lead us some dos and don'ts of bird - watching. Please wear comfortable shoes and take sun cream with you in case of getting sun burnt. Being punctual is also of vital importance. Whoever is interested is welcome to join us.

Student Union

【分析】高分句型一: As the International Bird Loving Day approaches, our school will hold an outdoor bird - watching activity this Sunday morning.

翻译:随着"国际爱鸟日"的临近,我们学校将于本周日上午举行户外观鸟活动。

分析: 本句运用了 as 引导的时间状语从句。

高分句型二: Whoever is interested is welcome to join us.

翻译: 任何感兴趣的人都欢迎加入我们。

分析:本句运用了 whoever 引导的主语从句。

【解答】

Notice

As the International Bird Loving Day approaches, our school will hold an outdoor bird - watching activity this Sunday morning. 【高分句型一】As scheduled, the activity will begin at 8: 00 a.m.at the school lecture hall where the biology teacher will explain basic principles of scientific observation. Then, we'll walk to the forest park near our school where an experienced guide will lead us some dos and don'ts of bird - watching. (活动简介)Please wear comfortable shoes and take sun cream with you in case of getting sun burnt. Being punctual is also of vital importance. Whoever is interested is welcome to join us. 【高分句型二】(注意事项)

Student Union

【点评】写作步骤:

第一步: 审题,确定体裁格式、主体时态、中心人称和内容要点,避免填表式或履历表式表达。

第二步: 拟定提纲: 叙述得体, 布局谋篇: 巧妙过渡, 完美结尾。

第三步: 遣词造句, 套用句型, 上下衔接, 地道表达, 行文成篇。

- 9. 假定你是校学生会主席李华,为了提高学生安全意识,学校决定于下周一开展紧急疏散演练。请你用英语写一份活动通知,告知学校的留学生,内容包括:
 - (1)参加人员、时间、路线;
 - (2) 注意事项。

注意:

- (1) 写作词数应为80左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

参考词汇: 紧急疏散演练 urgent evacuation drill

Notice

the Students' Union

【考点】通知类; 提纲作文; 校园文明与安全.

【答案】

Notice

We are pleased to inform you that our school will be conducting an urgent evacuation drill next Monday in order to enhance safety awareness among our student body. Your participation is crucial for the success of this exercise, and we want to ensure that you are well - informed about the details of the drill.

All students, including international ones, are expected to take part in the evacuation drill scheduled for next Monday at 9: 00 a.m..In order that you can arrive in time, please make sure to be at your designated spot at least 10 minutes early.During the drill, trained staff will be present to guide you along the marked evacuation routes.In the event of an actual emergency, it is imperative that you utilize the nearest exists.Therefore, we strongly advise you to familiarize yourself with the evacuation routes outlined in your building beforehand.Also, English guidance will be available for our international students, and should you require further assistance, do not hesitate to seek help from your classmates or staff members.

If you have any questions or concerns regarding the evacuation drill, please feel free to contact us through the school office or your respective international student advisor.

the Students' Union

【分析】高分句型一: In order that you can arrive in time, please make sure to be at your designated spot at least 10 minutes early.

翻译: 为了能准时到达,请务必至少提前10分钟到达指定地点。

分析:本句运用了 In order that 引导的目的状语从句。

高分句型二: In the event of an actual emergency, it is imperative that you utilize the nearest exists.

翻译: 在发生紧急情况时, 你必须使用最近的设备。

分析:本句运用了it作形式主语,that 引导的从句作真正的主语。

【解答】

Notice

We are pleased to inform you that our school will be conducting an urgent evacuation drill next Monday in order to enhance safety awareness among our student body. Your participation is crucial for the success of this exercise, and we want to ensure that you are well - informed about the details of the drill. (目的)

All students, including international ones, are expected to take part in the evacuation drill scheduled for next Monday at 9: 00 a.m..In order that you can arrive in time, please make sure to be at your designated spot at least 10 minutes early. 【高分句型一】During the drill, trained staff will be present to guide you along the marked evacuation routes. (参加人员、时间、路线) In the event of an actual emergency, it is imperative that you utilize the nearest exists. 【高分句型二】Therefore, we strongly advise you to familiarize yourself with the evacuation routes outlined in your building beforehand. Also, English guidance will be available for our international students, and should you require further assistance, do not hesitate to seek help from your classmates or staff members. (注意事项)

If you have any questions or concerns regarding the evacuation drill, please feel free to contact us through the school office or your respective international student advisor. (有问题请联系办公室)

the Students' Union

【点评】写作步骤:

第一步: 审题,确定体裁格式、主体时态、中心人称和内容要点,避免填表式或履历表式表达。

第二步: 拟定提纲; 叙述得体, 布局谋篇; 巧妙过渡, 完美结尾。

第三步: 遣词造句, 套用句型, 上下衔接, 地道表达, 行文成篇。

10. 假定你是校学生会主席李华,你校学生会计划举办一场主题为"国际青少年生活"的摄影展,向学生们展示不同国家的青少年的风采。请你写一则通知发布在校英语网站上,内容包括:

- (1) 活动的时间和地点;
- (2) 活动的内容;
- (3) 期待参与。

注意:

- (1) 写作词数应为 80 左右;
- (2) 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

Notice

The Student Union

【考点】通知类; 提纲作文; 文化交流.

【答案】

Notice

Our world is increasingly becoming a global village. We teenagers are eager to get familiar with international peers. To meet our desire, a photo exhibition called "International teenager's life" will be held at 3 p.m.next Sunday in our school hall. The exhibition will feature an impressive collection of photographs capturing the lives of young people from different corners of the world. Through this visual journey, we will get a glimpse into their daily routines, traditions and aspirations. Each photo tells a unique story, allowing us to appreciate the beauty and differences between cultures.

We eagerly hope for your participation in the exciting event.

The Student Union

【分析】高分句型一: To meet our desire, a photo exhibition called "International teenager's life" will be held at 3 p.m.next Sunday in our school hall.

翻译:为了满足我们的愿望,我们将于下周日下午3点在学校礼堂举办一个名为"国际青少年生活"的摄影展。

分析:本句使用了不定式 To meet our desire 作目的状语。

高分句型二: Each photo tells a unique story, allowing us to appreciate the beauty and differences between cultures.

翻译:每一张照片都告诉了一个独特的故事,让我们欣赏不同文化之间的美和差异。

分析:本句使用了现在分词短语 allowing us to appreciate the beauty and differences between cultures 作状语。

【解答】

Notice

Our world is increasingly becoming a global village. We teenagers are eager to get familiar with international peers. To meet our desire, a photo exhibition called "International teenager's life" will be held at 3 p.m.next Sunday in our school hall. 【高分句型一】(活动的时间和地点)The exhibition will feature an impressive collection of photographs capturing the lives of young people from different corners of the world. Through this visual journey, we will get a glimpse into their daily routines, traditions and aspirations. Each photo tells a unique story, allowing us to appreciate the beauty and differences between cultures. 【高分句型二】(活动的内容)

We eagerly hope for your participation in the exciting event. (期待参与)

The Student Union

【点评】提纲作文在写作时要注意内容是否包含了所有要点。写作时注意准确运用时态,上下文意思连贯,符合逻辑关系,尽量使用自己熟悉的单词句式,同时也要注意使用高级词汇和高级句型使文章显得更有档次,平时需注意积累短语和重要句型。